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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni 

Protokół 6/2024 
VI Sesja w dniu 10 lipca 2024 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Piaseczno 
Obrady rozpoczęto 10 lipca 2024 o godz. 09:03, a zakończono o godz.10:05  tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 
Obecni: 
1. Maciej Dłużniewski 
2. Izabella Górzyńska 
3. Łukasz Kamiński 
4. Dorota Kłos 
5. Katarzyna Krasuska 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Jan Kurzępa 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Anna Marecka 
11. Michał Mierzwa 
12. Wojciech Mika 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Joanna Otręba 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Edyta Stolarska 
19. Olga Śmietanowska 
20. Ewa Urbańska 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

 
1. Otwarcie sesji 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych otworzyła VI sesję.  
Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodnicząca stwierdziła kworum. 
Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie następujących zmian w porządku 
obrad:  
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 14.288.2024 Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 18 czerwca 2024 r. 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 14.290.2024 Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 18 czerwca 2024 r. 
3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od 
wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie z dnia 23 maja 2024 r., sygn. akt 
V SA/Wa 857/24 
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4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od 
wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie z dnia 23 maja 2024 r., sygn. akt 
V SA/Wa 858/24 
 
 5) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od 
wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie z dnia 23 maja 2024 r., sygn. akt 
V SA/Wa 860/24 
Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

 
Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 14.288.2024 Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 18 czerwca 2024 r. 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia 
skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 14.288.2024 
Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 18 czerwca 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (18) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Wprowadzono w pkt. 6.12. 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 14.290.2024 Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 18 czerwca 2024 r. 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia 
skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 14.290.2024 
Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 18 czerwca 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (18) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
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Wprowadzono w pkt. 6.13. 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od 
wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie z dnia 23 maja 2024 r., sygn. akt 
V SA/Wa 857/24 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia 
skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie z dnia 23 
maja 2024 r., sygn. akt V SA/Wa 857/24 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne 
ZA (18) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Wprowadzono w pkt. 6.14. 
 
4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od 
wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie z dnia 23 maja 2024 r., sygn. akt 
V SA/Wa 858/24 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia 
skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie z dnia 23 
maja 2024 r., sygn. akt V SA/Wa 858/24 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (18) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
 PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Wprowadzono w pkt. 6.15. 
 
5) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od 
wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie z dnia 23 maja 2024 r., sygn. akt 
V SA/Wa 860/24 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia 
skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie z dnia 23 
maja 2024 r., sygn. akt V SA/Wa 860/24 
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Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (17) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
NIEOBECNI (5) Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
 
2. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
 
Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z IV sesji  Rady Miejskiej w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (17) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, Piotr Obłoza, Joanna 
Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 
 
Wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak przedstawiła sprawozdanie z działań   
podejmowanych w okresie między sesjami,  w którym zastępowała Burmistrza. 

 
Wiceburmistrz uczestniczyła : 

• w konferencji „Mazowsze bez smogu” jest to program  w którym Gmina Piaseczno wraz z 
97 innymi gminami bierze udział. W związku z udziałem w projekcie od 1 sierpnia  w 
urzędzie będzie zatrudniony Ekodoradca.  

• w Seminarium Forum Rozwoju Regionalnego Rola miasta w systemie obrony i ochrony 
mieszkańców  

• w spotkaniu Stowarzyszenia Metropolia Warszawska dotyczące zmian finansowania 
jednostek samorządów terytorialnych 
 

Wiceburmistrz omówiła działania z zakresu oświaty: 

• Odbyły  się konkury na dyrektorów trzech piaseczyńskich placówek oświatowych:  CEM 
Zespół Szkolno-Przedszkolny Piaseczno,  Przedszkole nr 2 "Zalesinek" i Przedszkole nr 

https://www.facebook.com/piaseczno.cem?__cft__%5b0%5d=AZU9VpsfUrg1qn_MlQzTAyiNWPFBuxWPEztJnkkdDUui9J9Lfnh-KLBQ-2dprqr4dfxhj3VZVR2fNPMaNXHPw0ZM3BM0VcA0qE5tV8z4Po5u4Q-fbX0QDaSFp8GDgkoNSmOonQCsdXDUqaUMm00NBgc6psNzpW6RrA3Wn3lVvhOErTs18Ov1bz8TBEa9a9kTKqn3fKESof3aWBjwad7KthG6&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/piaseczno.cem?__cft__%5b0%5d=AZU9VpsfUrg1qn_MlQzTAyiNWPFBuxWPEztJnkkdDUui9J9Lfnh-KLBQ-2dprqr4dfxhj3VZVR2fNPMaNXHPw0ZM3BM0VcA0qE5tV8z4Po5u4Q-fbX0QDaSFp8GDgkoNSmOonQCsdXDUqaUMm00NBgc6psNzpW6RrA3Wn3lVvhOErTs18Ov1bz8TBEa9a9kTKqn3fKESof3aWBjwad7KthG6&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/zalesinek2?__cft__%5b0%5d=AZU9VpsfUrg1qn_MlQzTAyiNWPFBuxWPEztJnkkdDUui9J9Lfnh-KLBQ-2dprqr4dfxhj3VZVR2fNPMaNXHPw0ZM3BM0VcA0qE5tV8z4Po5u4Q-fbX0QDaSFp8GDgkoNSmOonQCsdXDUqaUMm00NBgc6psNzpW6RrA3Wn3lVvhOErTs18Ov1bz8TBEa9a9kTKqn3fKESof3aWBjwad7KthG6&__tn__=-%5dK-R
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3 w Piasecznie. Wiceburmistrz poinformowała, że nie został rozstrzygnięty konkurs na 
dyrektora w CEM Zespół Szkolno-Przedszkolny Piaseczno, żaden z 4 kandydatów 
biorących udział w postępowaniu konkursowym nie uzyskał wymaganej przepisami 
większości głosów komisji konkursowej.  Zgodnie z przepisami obecna pani dyrektor 
pełni funkcje do 31 sierpnia 2024 r. 

• Wiceburmistrz pogratulowała uczniom 8 klas podkreśliła, że uczniowie piaseczyńskich 
szkół świetnie sobie poradzili z egzaminami. 

• Wiceburmistrz wymieniła prace budowlane i remontowe, które są prowadzone lub 
zaplanowane w placówkach oświatowych w okresie letnim: budowa placu zabaw przy 
Szkole Podstawowej w Jazgarzewie, remont kotłowni w Szkole Podstawowej nr 11, 
naprawa dachu  w Szkole Podstawowej nr 5, remont pomieszczeń świetlicowych w 
szkole w Józefosławiu, naprawa kanalizacji w szkole w Głoskowie, odwodnienie wokół 
szkoły w Zalesiu Górnym. Wiceburmistrz poinformowała że dobiega końcowi remont hali 
sportowej w Złotokłosie. 

• W ramach Budżetu Obywatelskiego powstają wiaty rowerowe przy Szkole Podstawowej 
w Jazgarzewie i Szkole Podstawowej nr 5 oraz plac zabaw w Józefosławiu 

 
 Wiceburmistrz  poinformowała  o  wydarzeniach kulturalnych i sportowych: 

• Odbyły się III Piaseczyńskie Senioralia  

• Odbyły się Gminne zawody pożarnicze 2024 

• Trwa „Lato w Mieście”  oraz sportowe lato organizowane przez GOSiR 

• Rozpoczęła się  tegoroczna edycja Piaseczyńskiego Kina Plenerowego, oraz 
potańcówek na Placu Kisiela 

• Aleksandra Płocińska, jako pierwsza w historii zawodniczka piaseczyńskiego klubu 
sportowego będzie częścią reprezentacji olimpijskiej w Paryżu 

• Drużyna Pożarnicza Anioły Floriana, otrzymała sztandar oraz siedzibę w Przystani Pod 
Klonami - Centrum Aktywności Seniora w Piasecznie 
 

Wiceburmistrz poinformowała, że Pan Tadeusz Osełka został wybrany na nowego sołtysa Wólki 
Prackiej z tej okazji życzyła mu sukcesów w tej nowej roli. 
 
Następnie głos zabrał Burmistrz Daniel Putkiewicz, który poinformował, że w dniu 05.07.2024 r. 
zostały otwarte oferty w postępowaniu przetargowym w ramach zadania inwestycyjnego  
pt.: „ Szkoła w Julianowie w raz z zagospodarowaniem terenu”. Burmistrz poinformował, że 
zostało złożonych 9 ofert, z cenami od 107 mln do prawie 140 mln. Obecnie oferty są 
sprawdzane, a w między czasie czekamy na otwarcie kolejnego przetargu na budowę basenu.  
 
Burmistrz poruszył sprawę wysokich cen za czynsze i ogrzewanie budynku przy ul. Puławskiej 42. 
Poinformował, że mieszkańcy, którzy zwrócili się do Gminy otrzymali pomoc w postaci  umorzenia 
kwoty z tytułu rocznego rozliczenia mediów. Dodatkowo jesienią nastąpi termomodernizacja tego 
obiektu, co znacznie obniży koszty ogrzewania. Mając również na uwadze zwiększenie zaliczek 
dla mieszkańców, mniejsze ceny zakupu gazu w 2024 r. podobna sytuacja z wysokimi dopłatami 
za media, nie powinna mieć już miejsca. 
 
Burmistrz podkreślił, że na bieżąco monitorowane są inwestycje drogowe w tym powiatowe. 
Rozpoczął się  kolejny etap przebudowy ulicy Sienkiewicza, gdzie mimo dużych utrudnień w 

https://www.facebook.com/piaseczno.cem?__cft__%5b0%5d=AZU9VpsfUrg1qn_MlQzTAyiNWPFBuxWPEztJnkkdDUui9J9Lfnh-KLBQ-2dprqr4dfxhj3VZVR2fNPMaNXHPw0ZM3BM0VcA0qE5tV8z4Po5u4Q-fbX0QDaSFp8GDgkoNSmOonQCsdXDUqaUMm00NBgc6psNzpW6RrA3Wn3lVvhOErTs18Ov1bz8TBEa9a9kTKqn3fKESof3aWBjwad7KthG6&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szkolapodstawowajazgarzew?__cft__%5b0%5d=AZV4B8j7xfZe_-aNtYD6UvI5gZzQnyZ5M1PoTGWQik60Ghq0Jwne-hQBnCjyEqosHq9xgVROjbSU6C9vYNjPZi9QhWUXxve47bDCi75Ud6QvBYyDsc1Z1QaSqtixpjlr52uje7_hw2t39X_opsuu0Y1nu861z4ce5nMC5wbCDU4mvmFyp-Vnl4gcErXEPnNAMo_IVq9v3uX76FNe9UYkMMeX&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/people/Aleksandra-P%C5%82oci%C5%84ska/pfbid0K8yzyJNx3HmKSDiyzCKkKM7jZ79xf7e8aZ1KmvcaKX21AAaXT2z84nkgoqCAZCASl/?__cft__%5b0%5d=AZVF2zGe3gzVCAieaAksqaeQ4BvrlL3FHS6yn-77y-PyEV1K-KGMcvcysnGMs_XzGibxS03VnJ2UYobq1oL3MLdo-HIuS6vrEhA7O8TPStI7gtH-KA_dZNlWlWkxStvjZel-BCC4F1b6urLIeux55xlaGrKhhAeAnNaePKjicoVcg8vTSPu_Wzc0wRHbXWLFHbVsyh8zmj52yxFsQ0llh9rm&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/people/Dru%C5%BCyna-Po%C5%BCarnicza-Anio%C5%82y-Floriana/100070189323932/?__cft__%5b0%5d=AZUiFqC6NhhlJLtvy7YqS37Ptlo15NAp01JuBf7yJj6OZC9XoEZ6pVqCSX8B1ZqQQLCSmHXCYf1ZfiEbOsEhb9k953yhpfyxINZ6wPBikugsAWyIhp5qvoI4oWG9ZYSZFyfUwB8hfnriRFGenvZFV5j9YeeXBXHCTzgPkajWDNNeztV-iQTBEPYo3vC0_r9FfvscdiOYpGJPjK5Kq3wWu9inql9-uG-S8ZDQaBEl_zfp2Q&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/przystanpodklonami?__cft__%5b0%5d=AZUiFqC6NhhlJLtvy7YqS37Ptlo15NAp01JuBf7yJj6OZC9XoEZ6pVqCSX8B1ZqQQLCSmHXCYf1ZfiEbOsEhb9k953yhpfyxINZ6wPBikugsAWyIhp5qvoI4oWG9ZYSZFyfUwB8hfnriRFGenvZFV5j9YeeXBXHCTzgPkajWDNNeztV-iQTBEPYo3vC0_r9FfvscdiOYpGJPjK5Kq3wWu9inql9-uG-S8ZDQaBEl_zfp2Q&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/przystanpodklonami?__cft__%5b0%5d=AZUiFqC6NhhlJLtvy7YqS37Ptlo15NAp01JuBf7yJj6OZC9XoEZ6pVqCSX8B1ZqQQLCSmHXCYf1ZfiEbOsEhb9k953yhpfyxINZ6wPBikugsAWyIhp5qvoI4oWG9ZYSZFyfUwB8hfnriRFGenvZFV5j9YeeXBXHCTzgPkajWDNNeztV-iQTBEPYo3vC0_r9FfvscdiOYpGJPjK5Kq3wWu9inql9-uG-S8ZDQaBEl_zfp2Q&__tn__=-%5dK-R
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ruchu zauważalny jest postęp prac budowlanych.  Otwarto oferty na  przebudowę drogi gminnej 
ul. Księdza Marka – Etap I wraz z łącznikiem ul. Księdza Marka i ul. Balladyny w Zalesinku. Na 
17 lipca zaplanowane jest  otwarcie ofert na „Przebudowę drogi gminnej ul. Sienkiewicza na 
odcinku od ul. Kościuszki do ul. Wojska Polskiego w Piasecznie”. 
 
Burmistrz poinformował, że 5 lipca gościliśmy  Radio Kolor w Piasecznie  w ramach audycji 
"Kolor w okolicy stolicy" , co było okazją do promocji Gminy. 
 
Burmistrz przekazał smutną wiadomość, że zmarł Adam Regner  mieszkaniec działający na 
rzecz miasta i kochający Piaseczno,  w dniu dzisiejszym odbędzie się jego pogrzeb. 
 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych przedstawiła sprawozdanie za okres od 19.06.2024 r. do 
10.07.2024 r. 
 

• 20.06 - spotkanie z mieszkańcami ulicy Kuropatwy – II Wiceburmistrzem Robertem 
Widzem 
udział w dyżurze eksperckim odnośnie koncepcji ulicy Nadarzyńskiej, z radnymi Izabellą 
Górzyńską oraz Janem Krzepą  

• 25 i 26.06 - XVII Konferencja Banku Gospodarstwa Krajowego dla jednostek samorządu 
terytorialnego w temacie „Dwie dekady w Unii Europejskiej. Przeszłość i przyszłość 
finansowania jst” udział z radnym Arturem Maickim oraz Panią Skarbnik  

• 04.07 - spotkanie z mieszkańcami ulicy Nadarzyńskiej  

• 06.07  - piknik z okazji początku lata z Państwowym Związkiem Emerytów, Rencistów i 
Inwalidów  
potańcówka na Skwerze Kisiela z radnymi Edytą Stolarską oraz Izabellą Górzyńską  

• 07.07 - Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak odbyła spotkanie z mieszkańcami  
al. Kasztanów w sprawie organizacji ruchu  

• 08.07 Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak odbyła spotkanie z Burmistrzami w 
sprawie organizacji ruchu al. Kasztanów 

• Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady 
Miejskiej, współpraca z Burmistrzem oraz Biurem Rady Miejskiej, spotkania z 
mieszkańcami 

• Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak bierze udział w cotygodniowych 
posiedzeniach kierownictwa Gminy oraz współpracuje z zespołem historycznym przy 
Burmistrzu 

 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 
Nie zgłoszono wniosków. 
 
6. Bieżące uchwały 
1) W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2024-2037  
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki wynikające z 
dostosowania jej do uchwały budżetowej. 
 

https://bip.piaseczno.eu/przetarg/12216/spr-73-2024-przebudowe-drogi-gminnej-ul-sienkiewicza-na-odcinku-od-ul-kosciuszki-do-ul-wojska-polskiego-w-piasecznie-w-ramach-zadania-ul-sienkiewicza-na-odcinku-od-ul-kosciuszki-do-ul-wojska-polskiego-w-piasecznie
https://bip.piaseczno.eu/przetarg/12216/spr-73-2024-przebudowe-drogi-gminnej-ul-sienkiewicza-na-odcinku-od-ul-kosciuszki-do-ul-wojska-polskiego-w-piasecznie-w-ramach-zadania-ul-sienkiewicza-na-odcinku-od-ul-kosciuszki-do-ul-wojska-polskiego-w-piasecznie
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Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektu uchwały 6.1 i 6.2 z jedną autopoprawką oraz projektów uchwał z poz. 6.3, 6.5, 6.6, 
6.9, 6.10   
Michał Rosa, Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały z jedną autopoprawką.  
Głosowano w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2024-2037 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Adam Marciniak, Wojciech Mika 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
2) W sprawie zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 
grudnia 2023 r. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki Burmistrza 
do projektu uchwały. 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 15 grudnia 2023 r. - sesja 10.07.2024 r. po zmianie na dzień 09.07.2024 r. 
        
        

Wydatki bieżące       
       

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 921 92109 4270 PM  12 041,00 zł 

Na wniosek Sołectwa 
miejscowości Runów 
rezygnuje się z 
realizacji zadania 
"Prace remontowe w 
budynku świetlicy"(12 
041 zł). Środki w 
wysokości 12 041 zł 
przeznacza się na 
zwiększenie wydatków 
inwestycyjnych 
jednostek 
budżetowych na nowo 
utworzonym zadaniu 
majątkowym 
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"Modernizacja 
budynku świetlicy, 
wykonanie projektu". 

2 700 70095 4300 INW  50 000,00 zł 

Przesuwa się wydatki 
w wysokości 50 000 zł 
na zakupie usług 
pozostałych z 
rozdziału 70095 na 
rozdział 80104 z 
przeznaczeniem na 
rozbiórkę komina- ul. 
Nefrytowa 14 w 
Piasecznie. 

3 801 80104 4300 INW 50 000,00 zł  

4 900 90026 4600 GO 417 340,00 zł  

Zwiększa się wydatki 
w wysokości 417 340 
zł w rozdziale 90026 
na karach, 
odszkodowaniach 
i grzywnach 
wypłacanych 
na rzecz osób 
prawnych i innych 
jednostek 
organizacyjnych z 
przeznaczeniem na 
realizację 
postanowień 
wynikających z 
zawartej Ugody 
mediacyjnej z dnia 6 
lutego 2024 r. 
dotyczącej 
miarkowania kary 
umownej  w związku z 
nieosiągnięciem przez 
Wykonawcę w 2022 
roku wymaganego 
poziomu 
przygotowania do 
ponownego użycia i 
recyklingu oraz 
Postanowienia Sądu 
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Okręgowego w 
Warszawie XX 
Wydział Gospodarczy 
z dnia 25 marca 2024 
r. Sygn. akt. XX GCo 
208/24. Kara umowna 
została potrącona z 
faktury Wykonawcy nr 
2023/09/0074 z 20 
września 2023 r. 

5 710 71004 4590 GGG 100 000,00 zł  

Zwiększa się wydatki 
w rozdziale 71004 na 
karach 
i odszkodowaniach 
wypłacanych 
na rzecz osób 
fizycznych w związku 
z koniecznością 
wypłaty 
odszkodowania. 

Razem: 567 340,00 zł 62 041,00 zł 
 

       
 

Wydatki majątkowe       
       

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 754 75412 6050 ZK 20 000,00 zł  

ZADANIE:   Budowa 
przyłącza 
kanalizacyjnego dla 
OSP Chojnów przy ul. 
Klonowej 16 w 
Orzeszynie                                                                     
UZASADNIENIE: 
Zwiększa się środki w 
dziale 754, rozdział 
75412, pragraf 6050 w 
wysokości 20 000 zł w 
związku z 
utworzeniem nowego 
zadania 
inwestycyjnego pod 
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nazwą "Budowa 
przyłącza 
kanalizacyjnego dla 
OSP Chojnów przy ul. 
Klonowej 16 w 
Orzeszynie" w ramach 
którego planowane 
jest wykonanie 
projektu, budowa i 
inwentaryzacja 
przyłącza. 

2 921 92109 6050 PM 12 041,00 zł  

ZADANIE: 
Modernizacja budynku 
świetlicy, wykonanie 
projektu                                                                             
UZASADNIENIE: Na 
wniosek Sołectwa 
Runów zwiększa się 
wydatki na nowo 
utworzone zadanie 
Modernizacja budynku 
świetlicy, wykonanie 
projektu. 

3 921 92195 6050 INW 150 000,00 zł  

ZADANIE: 
Modernizacja 
zabytkowego budynku 
Poniatówki w Parku 
Miejskim - projekt + 
realizacja.                                                                               
UZASADNIENIE: 
Wnioskuje się o 
zwiększenie środków 
finansowych w roku 
2024 celem wypłaty 
waloryzacji 
wynagrodzenia 
wykonawcy robót i 
ostatecznego 
rozliczenia inwestycji. 
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4 921 92109 6050 INW  30 000,00 zł 

ZADANIE: 
Modernizacja zespołu 
budynków kolejki 
wąskotorowej wraz z 
zagospodarowaniem 
terenu.                                                                               
UZASADNIENIE: 
Wnioskuje się o 
zmniejszenie środków 
finansowych w roku 
2024 i przeniesienie 
kwoty 30 000 zł na rok 
2025 w celu 
wykonania przez PGE 
Dystrybucja przyłącza 
do sieci dystrybucyjnej 
Budynku 
Parowozowni nr 2 
przy ul. Woj. 
Polskiego. 

5 900 90015 6050 IDR 38 130,00 zł  

ZADANIE: Budowa, 
przebudowa, montaż i 
wymiana oświetlenia 
drogowego                                                                       
UZASADNIENIE: Z 
powodu błędów 
formalnych odrzucono 
kolejną ofertę. W 
związku z powyższym 
Gmina ma zamiar 
zawrzeć umowę z 
następnym oferentem 
oferującym  
najkorzystniejszą 
cenę. W wyniku 
powyższego istnieje 
potrzeba zwiększenia 
środków na tym 
zadaniu o brakującą 
kwotę  38 130 zł  w 
celu wyłonienia i 
podpisania umowy z 
Wykonawcą robót na 
zakup i montaż 
energooszczędnych 
lamp oświetleniowych 
na terenie wybranych 
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sołectw w Gminie 
Piaseczno. Zadanie to 
uzyskało 
dofinansowanie z  
Województwa 
Mazowieckiego w 
ramach 
Mazowieckiego 
Instrumentu 
Aktywizacji Sołectw 
MAZOWSZE 2024 - 
Mazowsze dla sołectw 
2024. 

6 600 60016 6050 IDR  127 923,00 zł 

ZADANIE: Układ 
komunikacyjny w 
rejonie ulic Redutowa, 
Lipowa, Stołeczna w 
Piasecznie                                                                       
UZASADNIENIE: 
Zwalnia się pozostałe 
niewykorzystane 
środki na tym zadaniu 
w kwocie 127 923 zł. 

7 600 60016 6050 IDR  43 289,00 zł 

ZADANIE: Układ 
komunikacyjny w 
rejonie ulic 
Tymiankowa, Borowa, 
Redutowa, Ziołowa w 
Piasecznie                                                                         
UZASADNIENIE: 
Zwalnia się pozostałe 
niewykorzystane 
środki na tym zadaniu 
w kwocie 43 289 zł. 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

8 600 60016 6050 IDR 642 899,00 zł  

ZADANIE: Ulica 
Balladyny w 
Piasecznie                                                                      
UZASADNIENIE:  Na 
ww zadanie w roku 
2024 przeznaczono 
kwotę 1 035 418 zł 
oraz 1 000 000 zł  na 
rok 2025. W chwili 
obecnej, w wyniku 
przeprowadzonego 
postępowania 
przetargowego 
najniższa oferta 
znacznie przewyższa 
środki finansowe 
zabezpieczone na to 
zadanie. W związku z 
powyższym, w celu 
wyłonienia 
Wykonawcy robót 
budowlanych i 
podpisania umowy na 
realizację tego 
przedsięwzięcia 
konieczne jest 
zwiększenie środków 
na tym zadaniu w roku 
2024 o kwotę 642 899 
zł. 

9 600 60016 6050 IDR 814 640,00 zł  

ZADANIE: Ulica 
Księdza Marka w 
Piasecznie                                                                    
UZASADNIENIE:  Na 
ww zadanie w roku 
2024 przeznaczono 
kwotę 500 000 zł oraz 
505 492 zł  na rok 
2025.  W chwili 
obecnej, w wyniku 
przeprowadzonego 
postępowania 
przetargowego 
najniższa oferta 
znacznie przewyższa 
środki finansowe 
zabezpieczone na to 
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zadanie. W związku z 
powyższym, w celu 
wyłonienia 
Wykonawcy robót 
budowlanych i 
podpisania umowy na 
realizację tego 
przedsięwzięcia 
konieczne jest 
zwiększenie środków 
na tym zadaniu w roku 
2024 o kwotę 814 640 
zł. 

10 600 60016 6050 MT  1 324 457,00 zł 

ZADANIE: Obsługa 
komunikacyjna strefy 
gospodarczej w 
obszarze ulic: 
Okulickiego, DK79, 
Energetyczna i 
Julianowska w 
Piasecznie                                                                             
UZASADNIENIE:  
Zmniejsza się plan 
budżetu roku 2024 na 
tym zadaniu o kwotę 1 
324 457 zł ze względu 
na niższą szacunkową 
wartość dokumentacji 
projektowej. 

11 700 70005 6060 GGG  100 000,00 zł 

ZADANIE:   Wykupy 
gruntów                                                                           
UZASADNIENIE: W 
związku z analizą 
wydatków zmniejsza 
się środki o 100 000 
zł. 

Razem: 1 677 710,00 zł 1 625 669,00 zł 
 

 
Olga Śmietanowska, Przewodnicząca Komisji Oświaty, przedstawiła pozytywną opinię Komisji dla 
projektu uchwały z zakresu oświaty.  
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji, przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dla projektu uchwały z poz. 6.2 bez autopoprawki.  
Michał Rosa, Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektów uchwał z poz. 6.2, 6.3, 6.6, 6.9 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
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Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 15 grudnia 2023 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Adam Marciniak, Wojciech Mika 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
3) W sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę Piaseczno akcji Sfinks Polska Spółka 
Akcyjna 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę Piaseczno akcji Sfinks Polska 
Spółka Akcyjna 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Adam Marciniak, Wojciech Mika 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
4) W sprawie skargi T.B. na bezczynność Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno w sprawie 
zweryfikowania okoliczności naruszeń stosunków wodnych w wyniku inwestycji budowlanych z 
lat dziewięćdziesiątych w rejonie ul. Tulipanów i ul. Frezji 
Michał Ciesiołkiewicz (Kontrola Wewnętrzna) zreferował projekt uchwały. 
Izabella Górzyńska, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, przedstawiła pozytywną 
opinię komisji dla projektu uchwały. 
Katarzyna Wypych w zastępstwie za Przewodniczącego Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
przedstawiła pozytywną opinię komisji dla projektu uchwały.  
Głosowano w sprawie skargi T.B. na bezczynność Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno w 
sprawie zweryfikowania okoliczności naruszeń stosunków wodnych w wyniku inwestycji 
budowlanych z lat dziewięćdziesiątych w rejonie ul. Tulipanów i ul. Frezji 
Wyniki głosowania 
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Adam Marciniak, Wojciech Mika 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5) W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż przez Gminę Piaseczno prawa własności części 
nieruchomości oraz prawa własności nieruchomości zabudowanych garażami, położonych w 
obr. 4 m. Piaseczno przy ul. Energetycznej 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Ewa Urbańska, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, 
przedstawiła pozytywną opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 6.5-6.11. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa i  Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż przez Gminę Piaseczno prawa własności 
części nieruchomości oraz prawa własności nieruchomości zabudowanych garażami, 
położonych w obr. 4 m. Piaseczno przy ul. Energetycznej 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Adam Marciniak, Wojciech Mika 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
6) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności niezabudowanej 
nieruchomości położonej w miejscowości Łbiska gm. Piaseczno 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały, zgłosiła literówkę w nazwie miasta w tytule uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, oraz Komisji 
Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości położonej w miejscowości Łbiska gm. Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne ZA (20) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (2) Adam Marciniak, Wojciech Mika 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 18/74, obręb 17 m. Piaseczno 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu 
części nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 18/74, obręb 17 m. Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Adam Marciniak, Wojciech Mika 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
8) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 13, obr. 
27 m. Piaseczno, położonej przy ul. Prusa 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
nr 13, obr. 27 m. Piaseczno, położonej przy ul. Prusa 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 
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Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Adam Marciniak, Wojciech Mika 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
9) W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności części 
nieruchomości dz. ew. 124/13, położonej w Jesówce 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji 
Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego oraz Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
części nieruchomości dz. ew. 124/13, położonej w Jesówce 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne ZA (20) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (1) Piotr Obłoza 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Adam Marciniak, Wojciech Mika 
Uchwała została podjęta. 
 
10) W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości i części 
nieruchomości położonych w obrębie 5 miasta Piaseczno, stanowiących własność Gminy 
Piaseczno 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego oraz Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości i części 
nieruchomości położonych w obrębie 5 miasta Piaseczno, stanowiących własność Gminy 
Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 
Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Adam Marciniak, Wojciech Mika 
Uchwała została podjęta. 
 
11) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczno – Zalesie Dolne dla obszarów działek nr ew. 49/4 i 46 obręb 65 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały, 
zgłosiła autopoprawkę dotycząca błędnie załączonego załącznika 2 do uchwały. 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji, przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dla projektu uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do 
projektu planu, przedstawionych w załączniku nr 2 do uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno – Zalesie Dolne 
dla obszarów działek nr ew. 49/4 i 46 obręb 65 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne ZA (17) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, 
Joanna Otręba, Michał Rosa, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (1) Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (2) Adam Marciniak, Wojciech Mika 
Rozstrzygnięcie zostało przyjęte. 
 
Głosowano w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części miasta Piaseczno – Zalesie Dolne dla obszarów działek nr ew. 49/4 i 46 obręb 65 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne ZA (15) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, 
Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Adam Marciniak, Wojciech Mika 
Uchwała została podjęta. 
 
12) W sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 
uchwałę Nr 14.288.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 18 czerwca 2024 r. 
Sylwia Kalinowska, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, 
zreferowała projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie na uchwałę Nr 14.288.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 18 
czerwca 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne ZA (19) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Adam Marciniak, Wojciech Mika 
Uchwała została podjęta. 
 
13) W sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 
uchwałę Nr 14.290.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 18 czerwca 2024 r. 
Sylwia Kalinowska, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, 
zreferowała projekt uchwały. 
Głosowano w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie na uchwałę Nr 14.290.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 18 
czerwca 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne ZA (18) Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (2) Adam Marciniak, Wojciech Mika 
Uchwała została podjęta. 
 
14) W sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
w Warszawie z dnia 23 maja 2024 r., sygn. akt V SA/Wa 857/24 
Radca Prawny Katarzyna Burczaniuk (Kierownik Biura Radców Prawnych) zreferowała projekt 
uchwały. Poinformowała, że Wojewódzki Sąd Administracyjny w Warszawie uwzględnił skargę 
Gminy Piaseczno i uchylił uchwałę Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 
jednak z ostrożności wnosi kasację. Wyjaśniła, że Sąd I instancji w treści uzasadnienia dokonał  
niejednoznacznej oceny zasadności ponoszonych przez Gminę wydatków związanych z 
incydentalnym pojawianiem się na terenach zurbanizowanych dzikich zwierząt, w tym w 
szczególności zwierząt łownych.   
Głos zabrał radny Michał Rosa, który zadał pytanie czy sytuacja w sprawie odławiania dzikich 
zwierząt się zmieni, skoro zapadł już wyrok sądu. 
Wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak wyjaśniła, że zwierzęta które zagrażają 
bezpieczeństwu na terenie zurbanizowanym są  cały czas odławiane w trybie kryzysowym. 
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Wiceburmistrz podkreśliła, że jak będzie możliwość zawarcia umowy to jak najszybciej zostanie 
ona zawarta, a do tego czasu podejmowane są działania kiedy tylko są one potrzebne.  
Głosowano w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie z dnia 23 maja 2024 r., sygn. akt V SA/Wa 857/24 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (18) Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (2) Adam Marciniak, Wojciech Mika 
Uchwała została podjęta. 
 
15) W sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
w Warszawie z dnia 23 maja 2024 r., sygn. akt V SA/Wa 858/24 
Radca Prawny Katarzyna Burczaniuk (Kierownik Biura Radców Prawnych)  zreferowała projekt 
uchwały. 
Głosowano w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie z dnia 23 maja 2024 r., sygn. akt V SA/Wa 858/24 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne ZA (18) Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (2) Adam Marciniak, Wojciech Mika 
Uchwała została podjęta. 
 
16) W sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
w Warszawie z dnia 23 maja 2024 r., sygn. akt V SA/Wa 860/24 
Radca Prawny Katarzyna Burczaniuk (Kierownik Biura Radców Prawnych) zreferowała projekt 
uchwały. 
Głosowano w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie z dnia 23 maja 2024 r., sygn. akt V SA/Wa 860/24 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne ZA (17) Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan Kurzępa, 
Artur Maicki, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
BRAK GŁOSU (2) Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
NIEOBECNI (2) Adam Marciniak, Wojciech Mika 
Uchwała została podjęta. 
 
7. Wolne wnioski 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych życzyła wszystkim udanego sezonu urlopowego. 
 
8. Zamknięcie obrad 
O godz. 10:05 Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Wypych zamknęła VI sesję Rady 
Miejskiej w Piasecznie. 
 
 

Przewodnicząca 
Rada Miejska w Piasecznie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Przygotowała: Katarzyna Stolarzewicz 


